
Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre školstvo a šport zo dňa 13. 09. 2007 

 

 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 
 

1. Otvorenie  
2. Informácie z júnového zasadnutia MZ 
3. Počet žiakov na ZŠ, ŠKD, ŠJ,   

      4. Počet detí v MŠ 
      5. Zriadenie novej triedy na MŠ Zlatohorská 

         6. ZUŠ v nových priestoroch 
7. Na kolesách proti rakovine – okresné kolo 
8. Doplnenie nových členov Rady ško 
9. Rôzne 

 
 
 

Predsedkyňa komisie pre školstvo a šport Mgr. Mária Imrichová privítala prítomných 
členov komisie a navrhla doplniť program o bod Plnenie akčného programu.    
 
p. Mrázová  informovala o akcii Kultúra bez hraníc, ktorá sa uskutoční 15.9.2007 
v Devínskej Novej Vsi. 
 
Mgr. Mária Imrichová informovala o Športových hrách v Lamači, ktoré sa nemohli 
uskutočniť z dôvodu nepriaznivému  počasiu. Mgr. Imrichová oznámila zrušenie akcie 
prostredníctvom webovej stránky Lamača. 
  
 
 
K bodu 2  
Mgr. Mária Imrichová informovala prijatých o uzneseniach na rokovaní MZ dňa 28. 6. 
2007a zo dňa 6.9. 2007, ktoré sa týkali školstva a športu. 
 
K bodu 3  
Mgr. Mária Imrichová informovala  o počte žiakov ZŠ -  289, ŠKD - 115 a ŠJ – 333 
stravníkov. 
 
K bodu 4 
Mgr. Mária Imrichová informovala o počte tried na Heyrovského - 4 a Zlatohorskej ul. – 3. 
Spolu je v MŠ 196 detí. 
 
K bodu 5 
Mgr. Mária Imrichová informovala o náraste počtu detí v MŠ oproti predchádzajúcemu 
roku o 30. 
 
 
 



K bodu 6 
Mgr. Keltošová informovala o pomoci MČ Lamač pri presťahovaní ZUŠ do nových 
priestorov, MČ Lamač prispela na maľovanie, a technické vybavenie. 
 
 
K bodu  7 
Na kolesách proti rakovine –  okresné kolo sa neuskutočnilo kvôli zlému počasiu, finačná 
zbierka na nákup prístroja na sledovanie pulznej elektroforézy sa koná formou predaja 
hračky JOJO. 
 
K bodu 8 
Uznesním MZ zo dňa 6.9. 2007 bola za člena Rady školy menovaná  zástupkyňa MÚ 
Bratislava – Lamač p. Mrázová, vedúca OŠKaS . 
 
K bodu 9 
 
Mgr. Keltošová informovala o rozpočte a o možnosti jeho úprav, informovala tiež 
o ukončení funkčného obdobia riaditeľky ZŠ. 
 
p. Kovačovič informoval o plnení akčného plánu .  
 
Mgr. Imrichová  pozvala prítomných členov komisie na oslavu 30.výročia založenia školy, 
ktorá sa uskutoční 20. septembra 2007. 
 
Odporúčanie komisie pre Miestny úrad Lamač: 
Komisia žiada navŕšiť sumu 759 499,- Sk na zriadenie novej triedy MŠ Zlatohorská 
a zvýšiť rozpočet originálnych kompetencií pre ZŠ a MŠ o 900 tis.Sk 
 
 
Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo rokovanie komisie  ukončené. 
 
Zapísal : Ivan Kovačovič – tajomník komisie 

   
 

Overil  : Mgr. Mária Imrichová v.r.   
 
     
 


